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Plats och tid Kulturen, onsdagen den 19 februari 2025 kl. 18:30 – 21:51, ajourneringar kl. 19:46 – 20:01 och  
kl. 20:20 – 20:30 

Beslutande Ledamöter 
Bengt Hilmersson (C) 
Birgit Kullingsjö (C), 1:e vice ordförande 
Anders Lennermo (C) 
Anneli Hermansson (C) 
Veronica Nilsson (C) 
Inga Olausson (C) 
Jenny Fredin (C) 
Mikaela Engström (M) 
Kenneth Max (M) 
Ingamaj Wallertz Olsson (M) 
Annelie Hastig (M) 
Solveig Eldenholm (M) 
Micaela Kronberg (M) 
Lars Davidsson (M) 
Arne Olsson (KD) 
Susanna Tingbratt (KD), Ordförande 
Daniel Dalén (KD) 
Anders Fritzon (KD) 
Kristian Olsson (KD) 
Christer Björnsson (L) 
Eva Schröder (L) 

 
Tony Willner (S) 
Mathias Smok Palm (S) 
Daniel Andersson (S) 
Marielle Palm (S) 
Johan Larsson (S) 
Margaretha Johansson (S), 2:e vice ordförande 
Thomas Högberg (S) 
Bahrija Gafurovic (S) 
Christer Forsmark (S) 
Sonor Anvarizyaei (S) 
Therése Lehtimäki (V) 
Robert Isberg (V) 
Helen Persgren (MP) 
Gunnar Lennermo (MP) 
Roy Sjöberg (SD) 
Pelle Eriksson (SD) 
Monica Abrahamsson (SD) 
Morgan Sjöberg (SD) 
Eva Sjöberg (SD) 
Peter Larsson (SD) 

 Tjänstgörande ersättare 
Stig-Olov Tingbratt (C) ersättare för  
Jenny Fredin (C) 
Claes Hägermalm (M) ersättare för  
Kenneth Max (M) 
 

 
Torbjörn Pettersson (KD) ersättare för  
Kristian Olsson (KD) 
Alf-Olav Nilsen (L) ersättare för Eva Schröder (L) 
Annette West (S) ersättare för  
Thomas Högberg (S) 
 

Utses att Justera Daniel Andersson (S) och Veronica Nilsson (C) 

Plats och tid för 
Justering 

Kommunhuset, 2025-02-21 kl. 13:00 

Paragrafer §§ 1-11 

 Underskrifter  Bestyrkande av anslag 

Sekreterare   Från och med Till och med 
2025-02-22 2025-03-15 

 Johanna Lovenbäck  Tid för anslag av protokollet 
Ordförande    

 Susanna Tingbratt (KD)  Johanna Lovenbäck 
Justerare    

 

 Daniel Andersson (S)   
    

 Veronica Nilsson (C)   

Protokollet förvaras på kommunhuset i Vårgårda 
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den allmänna vatten- och avloppsanläggningen ....................17 

§ 8 Dnr 2025-000044 
Medborgarförslag - Digitala skyltar i Vårgårda ........................18 

§ 9 Dnr 2025-000042 
Avsägelse av politiska uppdrag - Socialdemokraterna ..........19 

§ 10 Dnr 2025-000117 
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§ 11 Dnr 2025-000130 
Avsägelse av uppdrag som ledamot i omsorgsutskottet och 
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§ 1 Dnr 2025-000006 

Upprop, val av justeringspersoner samt godkännande 
av dagordningen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Uppropet förklaras avslutat. 
Kommunfullmäktige väljer Daniel Andersson (S) och Veronica Nilsson (C) 
att justera dagens protokoll. 
Dagordningen godkänns. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige förrättar upprop, väljer två justeringspersoner samt 
godkänner dagordningen. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Uppropet förklaras avslutat. 
Kommunfullmäktige väljer två justeringspersoner. 
Dagordningen godkänns. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden förrättar upprop. 
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§ 2 Dnr 2025-000007 

Meddelanden kommunfullmäktige 2025 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tar emot de meddelanden som anmälts till 
sammanträdet. 

Sammanfattning av ärendet 
Följande meddelanden har anmälts till sammanträdet: 
 
Från revisorer för Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund: 

• Missiv Granskning av personal- och kompetensförsörjning AVRF 

• Revisionsrapport - Granskning av personal- och 
kompetensförsörjning AVRF 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige tar emot de meddelanden som anmälts till 
sammanträdet. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för inkomna meddelanden och lämnar ordet fritt. 
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§ 3 Dnr 2025-000102 

Allmänpolitisk debatt om budgetförutsättningar 2026-
2028 

Kommunfullmäktiges beslut 
Den allmänpolitiska debatten förklaras avslutad. 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt kommunens policy för ekonomistyrning ska kommunfullmäktige i 
februari månad hålla en allmänpolitisk debatt med sikte på kommande års 
budgetperiod utifrån framtagen omvärldsanalys. 
Nu är det budgetperioden 2026-2028 som är föremål för debatt och 
handlingar från omvärldsdagen den 24 januari finns bifogade ärendet. 
 
Varje parti får fem minuter inledningsanförande, ordningen lottas, därefter 
lämnas ordet fritt för inlägg på max tre minuter. 

Presidiets förslag till beslut 
Den allmänpolitiska debatten förklaras avslutad. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet till ett parti i taget för ett 
inledningsanförande enligt lottad ordning. 
Inledningsanföranden hålls av Roy Sjöberg (SD), Tony Willner (S),  
Christer Björnsson (L), Mikaela Engström (M), Bengt Hilmersson (C),  
Arne Olsson (KD), Robert Isberg (V) och Helen Persgren (MP). 
Ordet lämnas fritt. 
Mikaela Engström (M), Tony Willner (S), Arne Olsson (KD),  
Bengt Hilmersson (C), Helen Persgren (MP), Christer Forsmark (S),  
Roy Sjöberg (SD) gör inlägg under debatten. 
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§ 4 Dnr 2024-000561 

Godkännande av Boråsregionens verksamhetsplan och 
budget 2025 

Kommunfullmäktiges beslut 
Budget- och verksamhetsplan 2025 för Boråsregionen, Sjuhärads 
kommunalförbund, godkänns. 

Sammanfattning av ärendet 
Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund beslutade den 6 
december 2024 att för egen del anta Verksamhetsplan, drift- och 
investeringsbudget 2025 samt att översända densamma till 
medlemskommunerna för godkännande. 
 
Medlemsavgiften för år 2025 är beslutad till 78 kr/invånare (972 tkr), varav 
41 kronor för finansiering av basverksamhet och 37 kronor är för 
finansiering av utvecklingsmedel. Denna medlemsavgift är oförändrad mot 
föregående år. 
Ytterligare finansieras gemensamma verksamheter med följande:  

- Business Region Borås med 6 kr/invånare = 75 tkr 
- Gemensamma dataskyddsombud med en fast summa om 142 469 

kr/kommun + 6,86 kr/invånare = 227 tkr 
- Vård- och omsorgscollege enligt avtal = 43 tkr 
- Närvårdssamverkan finansieras med 6 kr/invånare = 75 tkr 
- Processledare avfallsplan 43 243 kr + 4,52kr/inv =100 tkr 
- Kulturutvecklare finansiering = 40 tkr (nytt för 2025) 

Total medlemsavgift 2025 = 1 532 341 kr 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
Budget- och verksamhetsplan 2025 för Boråsregionen, Sjuhärads 
kommunalförbund, godkänns. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet fritt. 
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Beslutet skickas till 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 
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§ 5 Dnr 2024-000567 

Uppdrag om ny översiktsplan för Vårgårda kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
- Förvaltningen får i uppdrag att ta fram en ny översiktsplan för Vårgårda 
kommun 
- Som politisk styrgrupp för ny översiktsplan för Vårgårda kommun utses 
kommunfullmäktiges presidium, kommunstyrelsens presidium, 
samhällsbyggnadsutskottets presidium samt en representant per parti som 
finns representerade i kommunfullmäktige och som inte finns representerade 
i styrgruppen sedan tidigare. Som ordförande utses kommunfullmäktiges 
ordförande. 
- Kommunstyrelsen utses till politisk referensgrupp för ny översiktsplan för 
Vårgårda kommun. 

Sammanfattning av ärendet 
Alla kommuner ska enligt 3 kap. plan och bygglagen (2010:900) ha en 
aktuell översiktsplan som ska omfatta hela kommunen. Översiktsplanen ska 
visa inriktningen för den långsiktiga utvecklingen av den fysiska miljön och 
hur mark- och vattenområden och den byggda miljön ska användas, 
utvecklas och bevaras. Översiktsplanen är därmed kommunens verktyg för 
att visa hur kommunens visioner och mål ska förverkligas genom strategier 
och riktlinjer för byggande samt mark- och vattenanvändning i övrigt. 
Vårgårda kommuns gällande översiktsplan antogs i kommunfullmäktige 
2006. Till översiktsplanen hör två tematiska tillägg, för vindbruk (2014) 
respektive landsbygdsutveckling i strandnära läge (2015), samt en geografisk 
fördjupning för Vårgårda tätort (2023).  
Mycket har hänt i kommunen, regionen och omvärlden sedan gällande 
översiktsplan antogs - politisk vision, planeringsförutsättningar såväl som 
krav på översiktsplanens form och innehåll har förändrats. I 
planeringsstrategin för mandatperioden 2022–2026, som antogs av 
kommunfullmäktige 2024-03-13 § 26, konstateras att översiktsplanen och de 
tematiska tilläggen är i behov av revidering. Arbetet med att ta fram en ny, 
sammanhållen översiktsplan föreslås därför inledas. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
- Förvaltningen får i uppdrag att ta fram en ny översiktsplan för Vårgårda 
kommun 
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- Som politisk styrgrupp för ny översiktsplan för Vårgårda kommun utses 
kommunfullmäktiges presidium, kommunstyrelsens presidium samt 
samhällsbyggnadsutskottets presidium. Som ordförande utses 
kommunfullmäktiges ordförande. 
- Kommunstyrelsen utses till politisk referensgrupp för ny översiktsplan för 
Vårgårda kommun. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet fritt. 
Mötet ajourneras i 10 minuter. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Bengt Hilmersson (C) yrkar på följande beslutsformulering: 
- Förvaltningen får i uppdrag att ta fram en ny översiktsplan för Vårgårda 
kommun 
- Som politisk styrgrupp för ny översiktsplan för Vårgårda kommun utses 
kommunfullmäktiges presidium, kommunstyrelsens presidium, 
samhällsbyggnadsutskottets presidium samt en representant per parti som 
finns representerade i kommunfullmäktige och som inte finns representerade 
i styrgruppen sedan tidigare. Som ordförande utses kommunfullmäktiges 
ordförande. 
- Kommunstyrelsen utses till politisk referensgrupp för ny översiktsplan för 
Vårgårda kommun. 
 
Tony Willner (S) tillstyrker Bengt Hilmerssons (C) förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Bengt Hilmerssons (C) 
förslag och finner att Bengt Hilmerssons (C) förslag antas. 

  

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadschef 
Bygg- och miljöchef 
Samhällsplanerare 
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§ 6 Dnr 2024-000486 

Startbesked för nytt äldreboende 

Kommunfullmäktiges beslut 
Projekt nytt äldreboende startas med en totalbudget om maximalt 276,9 
miljoner kronor. 

Reservation 
Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag och 
lämnar följande motivering: 
”Vid kommunstyrelsens sammanträde den 27 nov. 2024 beslutades om en 
återremiss avseende startbesked för nytt äldreboende. 
Orsaken till återremissen var bl.a. att få en genomlysning av projektet. I 
beslutet beskrivs denna genomlysning i fyra punkter, ”ytor, utrustning, 
upphandlingsform samt kostnader”. I återremissen beslutades att bilda en 
politisk referensgrupp som tillsammans med förvaltningen skulle arbeta 
igenom nämnda områden. 
Referensgruppen hade enligt KS beslut tid på sej fram till den sista februari. 
Eftersom det återremitterade ärendet kom upp till beslut vid sammanträdet 
med KS den 29 januari 2025 hade nämnda grupp redan avslutat sitt arbete. 
Vi kristdemokrater anser att referensgruppen haft väldigt vaga svar på de 
fyra områden som skulle genomlysas. 
Vi har med anledning av det, i vår partigrupp tagit fram referenskostnader 
som finns tillgängliga för denna typ av byggnader. Vi har även jämfört 
kostnader för jämförbara projekt. I våra jämförelser har vi även räknat med 
kostnader för rivning och evakuering. 
Vi kristdemokrater är övertygade om att med kommunfullmäktiges beslut 
idag bygger Vårgårda kommun ett äldreboende till en avsevärt högre kostnad 
än jämförbara projekt.  
Vi känner även en stor oro för den höga låneskuld Vårgårda kommun 
hamnar i, vilket påtagligt kommer påverka verksamheten genom lägre 
budgetramar.” 
 
Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Vänsterpartiet reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Tony Willners (S) förslag och lämnar följande 
motivering: 
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Det är anmärkningsvärt att den styrande alliansen inte kan komma överens 
om det i särklass största ekonomiska beslutet i Vårgårdas historia. Då den 
styrande alliansen i en så viktig fråga inte kan komma överens eller verkar 
ha förtroende för vår förvaltning eller vår personal så är det dags för ett nytt 
styre i Vårgårda kommun. Vi socialdemokrater är beredda att ta detta ansvar. 
Vi anser att det är oklokt att i nuläget sätta en besparingssumma till 
förvaltningen då alla nu presenterade förslag på besparingar är dumsnåla och 
försämrar både arbetsmiljön och boendemiljön för dem som ska bo där. Det 
är till exempel ogenomtänkt att spara in på en hiss och bara ha kvar en, att ta 
bort sopnedkastet eller avdelningsköken. Flera av de föreslagna ändringarna 
för att minska kostnader är dessutom personal- och arbetsdrivande. I en tid 
när vi ser att det kommer att vara svårt att lösa bemanningen är det alltså helt 
fel väg att gå, och vi borde i alla lägen i stället leta efter arbetsbesparande 
åtgärder. 
Det är kortsiktigt och oekonomiskt att spara in på solceller då det bästa 
nyttjandet av egenproducerad elen är där vi har verksamhet igång året runt 
och att besparingen på ett par år kommer att betala hela investeringen. 
Den andra besparingen som är kontraproduktiv är att frångå 
svanenmärkningen på fastigheten. Svanenmärkningen gör att vi kan få en 
lägre ränta via Gröna Lån som på några år kommer att ge oss en större 
ekonomisk vinst än den första besparingen vi gör på eventuellt materialval. 
Både att arbeta med solceller och svanenmärkning är dessutom frågor som 
kommunfullmäktige precis har beslutat om i den nya miljöstrategin och det 
känns märkligt att genast i det första bygget efter antagandet att frångå det vi 
har fattat beslut om. 
Vi tycker att det är svårt att förstå hur man ska kunna påbörja arbetet med de 
föreslagna besparingarna på projektet och hur ska vi kunna följa att den 
beslutade nerskärningen utförs. Är alliansen, som med detta beslut där de 
”köper grisen i säcken”, beredda att ta ansvaret och konsekvenserna för vilka 
åtgärder 
som helst, bara man minskar kostnaderna eller kommer man på något sätt att 
vara med i valet av besparingsåtgärder? 
När och hur ska vi få reda på justeringarna i projektet efter denna 
ekonomiska nerskärning och vad händer om man inte löser projektet inom 
den nya ekonomiska ramen? 
Vi har fullt förtroende för förvaltningen, vår personal och professionen när 
de säger att det som nu presenterats för oss i politiken har varit svårt att 
förhandla fram med många förslag och önskemål som vridits och vänts på. 
Flera förslag har fått strykas men där man nu kommit överens vilket är 
superbra. 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
12(22) 

Sammanträdesdatum 
2025-02-19 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

Vi utgår ifrån att förvaltningen kommer att ta kloka beslut från början till 
slut vilket vi har möjlighet till då upphandlingen är gjord i partnering. Vi har 
fått signaler på att det finns upp emot 5 miljoner i minskade kostnader redan 
nu, och det finns flera kostnadsminskningar som är möjliga utan att försämra 
verksamheten. Detta visar på att alla inblandade vet att ekonomin är av 
största betydelse. 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet om startbesked för nytt äldreboende har återremitterats av 
Kommunstyrelsen i november 2024. Återremissen gällde en genomlysning 
av projektet gällande ytor, utrustning, upphandlingsform samt kostnader. 
Återremissen gällde även önskemål om ökad politisk insyn i projektet i form 
av en politisk referensgrupp. 
En politisk referensgrupp, där samtliga partier i kommunfullmäktige har 
bjudits in, har bearbetat information om projektet.  
Referensgruppen har fått information kring de olika områden som 
återremissen gällde, både i beskrivande form och form av olika 
handlingsalternativ. Minnesanteckningar från referensgruppen har 
rapporterats till Kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
Projekt nytt äldreboende startas med en totalbudget om maximalt 276,9 
miljoner kronor. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden lämnar ordet till kommunstyrelsens ordförande  
Bengt Hilmersson (C) som redogör för ärendet. 
Ordet lämnas fritt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Tony Willner (S) yrkar på följande beslutsförslag:  
Projekt nytt äldreboende startas. 
 
Arne Olsson (KD) yrkar på följande beslutsförslag: 
Utifrån den tidigare föreslagna budgetramen från förvaltningen för nytt 
äldreboende på 296,9 miljoner föreslår vi en total budgetram som är 50 
miljoner lägre, maximalt 246,9 miljoner.  
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Som grund för vårt yrkande ligger beräkning av referenskostnader. I våra 
beräkningar är även kostnader för rivning och evakuering medräknade. 
 
Veronica Nilsson (C), Bengt Hilmersson (C), Annelie Hastig (M) och 
Anders Lennermo (C) tillstyrker kommunstyrelsens förslag. 
Anders Fritzon (KD) tillstyrker Arne Olssons (KD) förslag. 
Helen Persgren (MP) tillstyrker Tony Willners (S) förslag. 

Beslutsgång och omröstning 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag, Arne Olssons (KD) förslag 
och Tony Willners (S) förslag mot varandra och finner att kommunstyrelsens 
förslag antas. 
Omröstning begärs. 
 
Ordföranden meddelar att kommunstyrelsens förslag är huvudförslag. 
För att utse motförslag ställer ordföranden Arne Olssons (KD) förslag mot 
Tony Willners (S) förslag och finner att Tony Willners (S) förslag blir 
motförslag. 
Omröstning begärs. 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Den som bifaller Tony Willners (S) förslag som motförslag röstar Ja. 
Den som bifaller Arne Olssons (KD) förslag som motförslag röstar Nej  

Omröstning § 6 (om motförslag) 
Ledamot/tjänstgörande ersättare Ja Nej Avstår 
Bengt Hilmersson (C)   Avstår 
Birgit Kullingsjö (C)   Avstår 
Anders Lennermo (C)   Avstår 
Anneli Hermansson (C)   Avstår 
Veronica Nilsson (C)   Avstår 
Inga Olausson (C)   Avstår 
Stig-Olov Tingbratt (C)   Avstår 
Mikaela Engström (M)   Avstår 
Claes Hägermalm (M)   Avstår 
Ingamaj Wallertz Olsson (M)   Avstår 
Annelie Hastig (M)   Avstår 
Solveig Eldenholm (M)   Avstår 
Micaela Kronberg (M)     Avstår 
Lars Davidsson (M)   Avstår 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
14(22) 

Sammanträdesdatum 
2025-02-19 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

Arne Olsson (KD)  Nej  
Susanna Tingbratt (KD)  Nej  
Daniel Dalén (KD) 
 

 Nej  
Anders Fritzon (KD)  Nej  
Torbjörn Pettersson (KD)  Nej  
Christer Björnsson (L)   Avstår 
Alf-Olav Nilsen (L)   Avstår 
Tony Willner (S) Ja   
Mathias Smok Palm (S) Ja   
Daniel Andersson (S) Ja   
Marielle Palm (S) Ja   
Johan Larsson (S) Ja   
Margaretha Johansson (S) 
  

Ja   
Annette West (S) Ja   
Bahrija Gafurovic (S) Ja   
Christer Forsmark (S) Ja   
Sonor Anvarizyaei (S) Ja   
Robert Isberg (V) Ja   
Helen Persgren (MP) Ja   
Gunnar Lennermo (MP) Ja   
Roy Sjöberg (SD)  Nej 

 
 

Pelle Eriksson (SD) 
 

 Nej 
 

 
Monica Abrahamsson (SD)  Nej 

 
 

Eva Sjöberg (SD)  Nej 
 

 
Summa 13 9 16 

 
Med 13 ja-röster mot 9 nej-röster och 16 som avstår från att rösta, beslutar 
kommunfullmäktige att utse Tony Willners (S) förlag som motförslag. 
 
Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot  
Tony Willners (S) förslag. 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar Ja. 
Den som bifaller Tony Willners (S) förslag röstar Nej. 

Omröstning § 6 (huvudomröstning) 
Ledamot/tjänstgörande ersättare Ja Nej Avstår 
Bengt Hilmersson (C) Ja   
Birgit Kullingsjö (C) Ja   
Anders Lennermo (C) Ja   
Anneli Hermansson (C) Ja   
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Veronica Nilsson (C) Ja   
Inga Olausson (C) Ja   
Stig-Olov Tingbratt (C) Ja   
Mikaela Engström (M) Ja   
Claes Hägermalm (M) Ja   
Ingamaj Wallertz Olsson (M) Ja   
Annelie Hastig (M) Ja   
Solveig Eldenholm (M) Ja   
Micaela Kronberg (M)   Ja   
Lars Davidsson (M) Ja   
Arne Olsson (KD)   Avstår 
Susanna Tingbratt (KD)   Avstår 
Daniel Dalén (KD) 
 

  Avstår 
Anders Fritzon (KD)   Avstår 
Torbjörn Pettersson (KD)   Avstår 
Christer Björnsson (L) Ja   
Alf-Olav Nilsen (L) Ja   
Tony Willner (S)  Nej 

 
 

Mathias Smok Palm (S)  Nej 
 

 
Daniel Andersson (S)  

 
Nej 
 

 
Marielle Palm (S)  Nej 

 
 

Johan Larsson (S)  Nej 
 

 
Margaretha Johansson (S) 
  

 Nej 
 

 
Annette West (S)  Nej 

 
 

Bahrija Gafurovic (S)  Nej 
 

 
Christer Forsmark (S)  Nej 

 
 

Sonor Anvarizyaei (S)  Nej 
 

 
Robert Isberg (V)  Nej 

 
 

Helen Persgren (MP)  Nej 
 

 
Gunnar Lennermo (MP)  Nej 

 
 

Roy Sjöberg (SD) Ja   
Pelle Eriksson (SD) 
 

Ja   
Monica Abrahamsson (SD) Ja   
Eva Sjöberg (SD) Ja   
Summa 20 13 5 

 
Med 20 ja-röster mot 13 nej-röster och 5 som avstår från att rösta, beslutar 
kommunfullmäktige enligt kommunstyrelsens förlag. 

  

Beslutet skickas till 
Kommunledningsgruppen 
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Fastighetschef 
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§ 7 Dnr 2024-000481 

Revidering av ABVA till nya föreskrifter om användning 
av den allmänna vatten- och avloppsanläggningen 

Kommunfullmäktiges beslut 
ABVA 2025 antas som nya föreskrifter om användning av den allmänna 
vatten- och avloppsanläggningen, med tillhörande information till 
fastighetsägare. 

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen föreslår att uppdatera de gällande Allmänna Bestämmelserna 
för användande av den allmänna vatten- och avloppsanläggningen (ABVA) 
Ändringarna innehåller tydliggörande av riktlinjer för dagvattenhantering 
och förbud mot utsläpp av olämpliga produkter i spillvattenledningarna. 
Hållbarhetsanalysen är att miljöpåverkan på recipienter blir lägre (positivt ur 
miljösynpunkt) om de som använder VA-anläggningarna gör rätt, samtidigt 
som driftkostnaderna minskar för rengöring av pumpar och ledningsnät 
(positivt ur ekonomisk synvinkel). 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
ABVA 2025 antas som nya föreskrifter om användning av den allmänna 
vatten- och avloppsanläggningen, med tillhörande information till 
fastighetsägare. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet fritt. 

  

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadschef 
VA-handläggare 
Gata/VA-chef, t.f. 
Bygg- och miljöchef 
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§ 8 Dnr 2025-000044 

Medborgarförslag - Digitala skyltar i Vårgårda 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tar emot medborgarförslaget och översänder det till 
kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Johan Axelsson har den 13 januari inkommit med ett medborgarförslag med 
önskemål om att det uppförs digitala skyltar på strategiska ställen i Vårgårda 
samt en anslagstavla på Murartorget. Dessa ska kunna användas för att 
informera om olika evenemang som kommunens idrottsföreningar anordnar. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige tar emot medborgarförslaget och översänder det till 
kommunstyrelsen för beredning. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet fritt. 

  

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 9 Dnr 2025-000042 

Avsägelse av politiska uppdrag - Socialdemokraterna 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Sofia Jansson (S) avsägelse från uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige och översänder ärendet till Länsstyrelsen 
i Västra Götaland med begäran om ny räkning. 
Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen från uppdraget som ledamot i 
Myndighetsnämnd Lärande och Omsorg. 

Sammanfattning av ärendet 
Sofia Jansson (S) har den 10 januari inkommit med en avsägelse från 
samtliga politiska uppdrag i kommunen. Sofia Jansson (S) sitter som 
ersättare i kommunfullmäktige och som ledamot i Myndighetsnämnd 
Lärande och Omsorg. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Sofia Jansson (S) avsägelse från uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige och översänder ärendet till Länsstyrelsen 
i Västra Götaland med begäran om ny räkning. 
Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen från uppdraget som ledamot i 
Myndighetsnämnd Lärande och Omsorg. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet fritt. 

  

Beslutet skickas till 
Sofia Jansson 
Länsstyrelsen Västra Götaland 
Lönekontoret 
Kommunsekreteraren 
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§ 10 Dnr 2025-000117 

Avsägelse av uppdrag samt nyval Stiftelsen Ljungås 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Diana Johanssons avsägelse från uppdraget 
som ledamot i styrelsen för Stiftelsen Ljungås. 
Kommunfullmäktige väljer Lene Jul Östblom till ny ledamot och  
Diana Johansson till ersättare i styrelsen för Stiftelsen Ljungås. 

Sammanfattning av ärendet 
Diana Johansson har den 12 februari inkommit med en avsägelse från 
uppdraget som ledamot i styrelsen för Stiftelsen Ljungås. 

Valberedningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Diana Johanssons avsägelse från uppdraget 
som ledamot i styrelsen för Stiftelsen Ljungås. 
Kommunfullmäktige väljer Lene Jul Östblom till ny ledamot och  
Diana Johansson till ersättare i styrelsen för Stiftelsen Ljungås. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden lämnar ordet till valberedningens vice ordförande  
Christer Forsmark (S) som redogör för valberedningens förslag. 
Ordet lämnas fritt. 

  

Beslutet skickas till 
Diana Johansson 
Lene Jul Östblom  
Lönekontoret 
Kommunsekreteraren 
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§ 11 Dnr 2025-000130 

Avsägelse av uppdrag som ledamot i omsorgsutskottet 
och ersättare i kommunstyrelsen samt fyllnadsval - 
Moderaterna 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Solveig Eldenholms (M) avsägelse från 
uppdragen som ledamot i omsorgsutskottet och ersättare i kommunstyrelsen. 
Kommunfullmäktige väljer Annelie Hastig (M) som ledamot i 
omsorgsutskottet och Henric Karlsson (M) som ersättare i kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet 
Solveig Eldenholm (M) har den 17 februari inkommit med en avsägelse från 
uppdragen som ledamot i omsorgsutskottet och ersättare i kommunstyrelsen. 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Solveig Eldenholms (M) avsägelse från 
uppdragen som ledamot i omsorgsutskottet och ersättare i kommunstyrelsen. 

I kommunfullmäktige 
Ordföranden redogör för ärendet och lämnar ordet till Moderaternas 
gruppledare Mikaela Engström (M) som redogör för Moderaternas förslag 
till fyllnadsval. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Moderaterna föreslår kommunfullmäktige att välja Annelie Hastig (M) som 
ledamot i omsorgsutskottet och Henric Karlsson (M) som ersättare i 
kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om avsägelsen från Solveig Eldenholm (M) godkänns 
och finner att så sker. 
Ordföranden frågar därefter om kommunfullmäktige kan välja  
Annelie Hastig (M) som ledamot i omsorgsutskottet och  
Henric Karlsson (M) som ersättare i kommunstyrelsen och finner att så sker. 
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Beslutet skickas till 
Solveig Eldenholm 
De valda 
Kommunsekreteraren 
Lönekontoret 
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